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БЕОГРАД - Србија се определила да остане војно неутрална, а ако се стално потеже
питање учлањења у НАТО и ако се око тога стално нешто кува, ствара се утисак да ту
ипак нешто има. Не знам зашто стално мене питате хоће ли Србија постати чланица
Алијансе, не продајем ја карте за НАТО.

  

То питање треба поставити представницима земаља које су чланице и које добро знају
став Србије, а ипак воле да постављају питања везана за чланство ваше земље у овој
организацији, каже у разговору за „Блиц“ Александар Конузин, амбасадор Руске
Федерације у Србији.

  

- Принципијелни став Русије се своди на то да је неопходно да у евроатлантском
простору буду створени такви услови да све државе имају исте гаранције. Када постоје
земље које су чланице једне војнополитичке организације и земље које су чланице неке
друге, то ствара линије поделе. Ми предлажемо да се потпише такав споразум о
европској безбедности, правнообавезујући уговор који ће омогућити чланицама и једне и
друге организације и неутралним државама да буду у истом положају.

  Очекујете ли да ће Путин у Београду испоставити поруку да се Србија не учлањује у
НАТО?  

-Преговоре у политичком делу ће у целини покривати споразум о европској безбедности.
Везано за то, вероватно ће бити дотакнути сви фактори који имају утицај на формирање
климе безбедности у евроатлантском простору. Не мислим да постоји посебни интерес
да се расправља о специфичним односима Србије и НАТО, а осим тога српска страна
врло добро зна наш став и треба сама да формира свој прилаз овом питању.

  

(Блиц)
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